
Zápis z 28. členské schůze RC Havířov konané dne 3. dubna 2024

Jednání členské schŮze (dále jen ČS) uvedl z pověření výkonného výboru RC Havířov
(dále jen RCH) předseda klubu Ing, Radomír Kloda. Přivítal účastníky ČS a předložil
návrh, aby další jednání vedl řídící ČS, na kterého je navržen sekretář Karel Gaman a
nechal o návrhu hlasovat.
Hlasování: pro 37 hlasŮ, proti O, abstence 1

ŘiOici schŮze sekretář klubu Karel Gaman pak upozornil přítomné na nutnost dodržovat
formální náležitosti jednání a vyzval přítomné, aby si prostudovali předložené materiály,
pokud tak neučinili v prŮběhu 30 dnŮ před datem členské schŮze, neboť stěžejní
materiály byly zveřejněny na webových stránkách klubu.
Nato vyzval účastníky jednání, aby se vyjádřili k předloženému jednacímu a volebnímu
řádu. Jelikož nebyly vzneseny žádné připomínky, nechal o materiálech hlasovat
Hlasování: pro 38 hlasŮ, proti O, abstence O

Dále řídící ČS přeOtožil zúčastněným program ČS a vyzval je k podání připomínek a
případných návrhŮ na doplnění nebo změny programu,

Prooram:

1. Zahájení a volba řídícího schŮze,
2. Schválení jednacího řádu, proEramu ČS, volba pracovního předsednictva

a komisí.
3. Zprávy o Činnosti, sportovních aktivitách RCH a hospodaření za rok2023,
4. Revizní zpráva za rok 2023.
5. Zpráva mandátové komise.
6. Volba předsedy klubu, potvrzení přŤsedou yybraných členŮ výkonného

výboru, volba revizora a volba delegátŮ na VH ČSnU a OS ČUS.
7. Návrh plánu činnosti na rok 2024 - komentář.

Návrh rozpočtu na rok 2024 - komentář.
Komentář k novele Poplatkového řádu RCH.

8. Diskuse ke zprávám a návrhŮm,
9. Návrh na usnesení a diskuse k návrhu na usnesení - hlasování o přijetí

usnesení.
10. Závěr.

K před|oženému programu ČS nebyly vzneseny žádné připomínky, proto řídící schŮze
vyzval přítomné k hlasování
Hlasování: pro 38 hlasů, proti O, abstence O

ŘiOici ČS par seznámil přítomné s návrhem W RC na složení pracovního předsednictva a
pracovních komisí CS a vyzval přítomné, aby hlasovali o návrzích en bloc

Pracovní předsednictvo: Ing. Radomír Kloda, Pavel Indrák, Karel Gaman, Patrik
Kovács
Hlasování pro 37 hlasŮ, proti O, abstence 1

Mandátová komise: Filip Sláma, Rostislav Plinta
Hlasování pro 38 hlasů, proti O, abstence O

Návrhová komise: Petr Basel, Ladislav Kozubík, Petr Kozubík
Hlasování pro 36 hlasů, proti O, abstence 2

Ověřovatel zápisu z ČS: z pténa navržen Petr Basel
Hlasování pro 36 hlasŮ, proti O, abstence 2
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Zpráva o činnosti RCH, zpráva o sportovních aktivitách
a zpráva hospodaření za rok 2023
Po zvolení pracovního předsednictva, řídícího jednání a pracovních komisí byly předloženy
zprávy o činnosti.

Zprávy byly rozděleny na tři části: organizační, sportovní a ekonomickou, Zprávu o stavu
Členské základny, personální práci a organizační činnosti spolku za rok 2023 přednesl
předseda klubu Ing. Radomír Kloda. K vyhodnocení plnění usnesení 27. členské schŮze
z roku 2023 plnění plánu činnosti klubu za rok 2023 odkázal na písemné hodnocení, které
bylo zveřejněno 30 dnŮ před datem konání 28. ČS.

Zpráva sportovního Úseku o rozvoji, sportovní činnosti a výkonnosti družstev za rok 2023
byla předloŽena rovněž písemně sportovním ředitelem klubu Patrikem Kovácsem.

Hospodaření klubu v roce 2023 okomentoval ekonom klubu Pavel Indrák a
k podrobnějšímu seznámení se s hospodařením klubu odkázal na výsledovku roku 2023
Obecně lze říct, že příjmy a výdaje na provoz veškeré činnosti RC Havířov pokračují v
trendu let minulých. A jelikož členové Výkonného výboru stále jednají s novými partnery
a partnery z let minulých, tak není možné investice dlouhodoběji plánovat.

Zprávu o kontrole hospodaření, kontrole plnění a dodržování usnesení 27. členské schŮze
v roce 2023 a dodržování řádŮ a směrnic přednesl revizor Ing. Aleš Kloda.

Zpráva ma ndátové kom ise
Předseda mandátové komise Filip Sláma pak přednesl zprávu o účasti a usnášení
schopnosti ČS:
Přítomno.je 38 ČlenŮ ze 70 po.zvaných, což je 54 procent. Bez omluvy se nedostavilo 20
členú a řádně se omluvilo 12 členů.
K přijetí rozhodnutí prostou většinou je třeba 20 hlasŮ, pro přijetí rozhodnutí třípětinovou
větŠinou je potřeba 23 hlasŮ. Předseda mandátové komise doporučil přijetí prohlášení o
usnášeníschopnosti členské schŮze.
Předsedající schŮze pak vyzval přítomné, dby ke zprávě vznesli připomínky, pokud
nějaké mají, a nechal hlasovat o přijetí zprávy a usnášeníschopnosti.
Zpráva mandátové komise byla přijata 36 hlasy a jednání prohlášeno
usnášeníschopným.

Votba delegátů na valnou hromadu ČSRU 2023=
Volba proběhla en bloc
Delegáti: Ing. Radomír Kloda, Patrik Kovács, Pavel Indrák
Hlasování pro 37 hlasŮ, proti O, abstence 1

Volba náhradníka - nebyl volen

Volba delegáta na valnou hromadu OS ČUS Karviná:
Volba proběhla en bloc o delegátovi i náhradníkovi
Delegát: Ing. Radomír Kloda
Náhradník: Pavel Indrák
HIasování pro 37 h!asů, proti O, abstence 1

Návrhy
Návrh hlavních úkotŮ činnosti na rok 2023 včetně plánu akcí a mezinárodních
stykŮ byl předložen v písemné formě předem, materiál stručně okomentoval sekretář
k|ubu Karel Gaman, který upozornil na nejdŮležitější body plánu. Předsednictvu Čs
nebyly doručeny žádné připomínky nebo další návrhy,
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Návrh rozpoČtu na rok 2024 ekonom klubu Pavel Indrák předložil plénu pouze odhad
rozpoČtu - odhad protože ke dni konání členské schŮze nejsou uzavřené všechny smlouvy
s partnery a také není známo, jaký finanční příspěvek obdržíme od NSA.
Pro rok 2024 pokračuje tendence mírného zvyšování příspěvku na činnost od magistrátu
města Havířova.
Ostatní příspěvky, granty, dary a dotace jsou závislé na stavu členské základny,
projektech a osobním zapojení členŮ výkonného výboru a jednotlivcŮ z řad čtenŮ RC
Havířov,
RozpoČet na rok 2024 vychází z finančních možností RC Havířov. Odhad rozpočtu na rok
2024 je zpracován na základě:
a) z analýzy jednotlivých položek příjmové a výdajové stránky rozpočtu za rok2O23
b) z analýzy |et předchozích

Ve druhé Části zprávy seznámil plénum se stavem zajištění dotace na plánovanou stavbu
zázemí pro klub.
Konstatoval, Že klub jiŽ podruhé s žádostí o dotaci u Národní sportovní agentury (dále jen
NSA) neuspěl. Klub od NSA obdržel vyrozuměni, že NSA ukončila hodnocení žádosti RC
Havířov evidované pod číslem REV23-00149, která byla podaná podle výzvy I2/2O23
Regiony Úsc, sx/r: 2O23-investice nad 10 mil. Kč, č.j.: NSA-0007/2o2o/D/ssloáte ien
,,výzva") zamítnutím podle ustanovení § 14m odst. 1 písm. b) zákona č.2IB/2oo0 Sb., o
rozpoČtových pravidlech a o změně některých souvisejících zákonŮ (rozpočtová pravidla),
ve znění pozdějších předpisŮ.
DŮvodem zamítnutí bylo nízké bodové ohodnocení projektu a převýšení alokace výzvy
celkovou výŠÍ požadovaných prostředkŮ v součtu všech žádostí o dotaci dle výzvy.
Projekt RC Havířov nebyl NSA hodnocen vzhledem k tomu, že provedené bodové
ohodnocení projektu bylo nižší než bodové ohodnocení projektu, kterým byla vyčerpána
alokace výzvy. Hodnocené byly vzhledem k vyčerpání alokace pouze žádosti, které
získaly 90 bodŮ a více (žádost RC Havířov měla jen BO bodŮ).
V tomto roce opět NSA vydala výzvu investice nad 10 mil. a k tomu se uskuteční schŮzka
mezi Pavlem Indrákem za RC Havířov a ředitelem SSRZ Phdr. Mgr. Nazimem Afanou
LL,M., která proběhne ve středu Io,4.2024 v 15:00 hodin v kanceláři ředitele SSRZ. Na
této schŮzce se bude projednávat možnosti podání nové žádosti k výše uvedenému a
taky hledání alternativy pokud dospějí obě strany k tomu, že žádost nebude podána. O
výsledku jednání bude Pavel Indrák informovat Výkonný výbor RC Havířov při nejbližším
jednání a členy RC Havířov případně při osobním setkání.

Diskuse
Diskuse kezprávám a návrhům a diskusi na obecná témata:

Ond. Kubala

P, Indrák

Ond. Kubala

J. Jurka

Ond. Kubala

návrh pro mediální a propagační komisi (MaPK) jak zužitkovat dobré
ohlasy na mezistátní utkání Ukrajina - Česko.

sdělil plénu , že po uzávěrce vyúčtování akce Ukrajina - Česko bude W
RC jednat o přidělení dalšího utkání reprezentace v Havířově.

dotaz na předsedu MaPK Jaros|ava Jurku zda MaPK připravuje propagač-
ní videa před zápasy,

už jedno propagační video běželo na portálu Havířov žije, do budoucna
připravujeme další. Připravují se také sestřihy z utkání mužŮ. Do
budoucna budou využity pro propagaci, MaPK chce zajistit profesionální
úroveň těchto videí.

požaduje, aby MaPK natočila zápasy alespoň na dvou turnajích mladších
žákŮ. Videa pak budou sloužit jako metodický materiál, aby žáci viděli,
jak a v čem v zápasech chybují
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ŘÍOici schŮze pak s ohledem na absenci dalších přihlášek, diskusi ukončil a vyzval
návrhovou komisi, aby přednesla návrh na usnesení s tím. že není třeba celý návrh
usnesení ČÍst, neboť vŠichni ÚČastníci jednání měli příležitost se s návrhem seznámit
předem, ale aby přednesl jen návrhy na doplnění usnesení.

Návrh usnesení
Za návrhovou komisi pak vystoupil Petr Kozubík a přednesl doplňující body
usnesenÍ, a to usnesení Č. 6 k nepředloženému návrhu Strategického plánu
mediální a propagační práce v RC Havířov na období 2024 - zózl

Návrh usnesení 28. členské schůze RC Havířov z.s.
usnesení č. 1 k předneseným zprávám
Členská schŮze (dále jen ČS; schvaluje
L.zprávu o plnění plánu činnosti RC Havířov na úseku za rok 2a23
2. zPráuu sportovního ředitele o plnění plánu činnosti na úseku sportovní a

trenérsko-metodická činnost za rok 2023
3. zPrávu o plnění plánu Činnosti na úseku hospodaření za rok 2023 a zprávu o

hospodaření za rok 2023

ČS bere na vědomí zprávu revizora o hospodaření, dodržování zákonů, řádů a
směrnic a revizi účetních dokladů v RC za rok2023.

usnesení č. 3 k doplnění mediální a propaoační komise
ČS be." na vědomí doplnění mediální a propagační komise (dále MapK) klubu o
Jaroslava Jurku a LukáŠe Tyburce. Komise bude pracovat ve složení Jaroslav
Jurka, předseda MaPK, Lukáš Tyburec a Karel Gaman členové.

usnesení č. 4 k získání kandidáta na funkci referenta pro mládež
a řozvoi
ČS ut<láaá výkonnému výboru klubu, aby jednal se členy RC případně s rodiči
s Úkolem získat vhodného kandidáta pro funkci referenta pro ,iádež a rozvoj.

Usnese,ní č. 5 k volbě deleqátů na valné hromadv ČSRU a oS ČUS
Karviná
čs bere na vědomí volbu
1, DelegátŮ na valnou hromadu ČSRU, a to Ing. Radomíra Klody, patrika

Kovácse, Pavla Indráka

2.Ing, Radomíra Klodu jako delegáta na valnou hromadu oS ČUS Karviná

Usnegení č. 6 k neoředloženému návrhu Strateqického pIánu
mediální a propaqační práce v Rc Havířov na oĚdob'l 2024 - 2027
ČS uttaaá mediálnÍ..a.propagační komisi dokončit rozpracovaný Strategický plán
m.ediální a propagaČní práce v RC Havířov na období 2024 - 2027 u uýroňnéru
výboru RC ukládá plán posoudit, případně i doplnit. ČS zmocňuje výkohný výbor
zveřejněním plánu a ukládá plán prŮběžně realizovat. plán búde'zg. číenŠkou
schůzí v roce 2025 dodatečně odsouhlasen.
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Usnesení č. 7 k návrhu p!ánu činnosti na rok 2O24
ČS schvaluje navržený plán činnosti na rok 2024 a ukládá výkonnému výboru
klubu rozpracovat tento plán do operativního plánu práce VV RC Havířov na rok
2024

Usnesení č. 8 k nepředloženému návrhu rozpočtu na rok 2O23
VČS uktáOá výkonnému výboru RC, aby z dŮvodu neukončených jednání o
smlouvách reklamních a z dŮvodu, že není známa částka dotace od NSA,
zpracoval rozpoČet na rok 2024 nejpozději do 30. dubna 2024 a vhodnou formou
s rozpočtem seznámil členskou základnu.

Usnesení č. 9 k novele Poplatkového řádu RC
ČS schvaluje novelu Poplatkového řádu RC s platností od 1. L.2024

Usnesení č. 1O ke stanovení vÝše členského a klubových příspěvků
RC Havířov na rok 2O24
ČS potvrzuje sazebník příspěvkŮ a poplatkŮ na rok 2024

Usnesení č. 11 k placení příspěvků a poplatků
ČS ut<láOá všem členŮm, aby dodržovali ustanovení Poplatkového řádu a ve
stanovených termínech platili příslušné příspěvky a poplatky, které jsou
významným zdrojem financování činností klubu.

Usnesení č. 12 k plnění členskÝch povinností
ČS apeluje na členy, především hráče, aby dodržovali ustanovení kapitoly
Členské povinnosti stanov RC, zvláště aby absolvovali ve stanovených termínech
lékařské prohlídky, které jsou nezbytnou součástí hráčské dokumentace
v informačním systému ČSRU.

usnesení č. 13 ke stavbě vstupního obiektu
ČS uktáaá W RC, aby s kompetentními funkcionáři magistrátu posoudil možnosti
a podmínky dalšího usilování o dotaci na stavbu vstupního objektu.

apeluje na členy družstva mužu a Junloru, aby dbali na řádnou celoroční
sportovní přípravu s cílem udržení druhé ligy jako podmínky pro získávání
finanční podpory od magistrátu města Havířova a sponzorŮ.

Usnesení č.15 k rozvíjení a prohlubování společenskÝch aktivit
klubu
ČS ut<láOá výkonnému výboru a všem členŮm klubu podílet se a zúčastňovat se
aktivit, které podporují společenský význam sportu ve městě a regionu a které
přispívají k prezentaci společensky významné činnosti klubu, jako jsou např.
cvičení dětí mateřských škol, školní liga ragby, veřejné ukázky ragby při akcích
jiných i nesportovních subjektŮ, společné aktivity s jinými sportovními subjekty,
ples klubu apod. Jde o významnou aktivitu klubu na sportovní i společenské
úrovni, kterou klub mŮže dobře prezentovat na všech úrovních u vedení
statutárního města Havířova.
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Usnesení č.16 k aktivizaci členské základnv
ČS apeluje na členy klubu, aby jednak řádně plnili členské povinnosti, jednak aby
se zapojili do organizace a Yízení klubu především v trenérŠkých funkcích u
mládeže a ve funkci rozhodčích,

Usnesení č. 17 k náborovÝm akcím
ČS uktáaá členŮm klubu vyvinout osobní úsilí k získání nových členŮ především
v kategoriích starších žákŮ, kadetŮ a juniorŮ. Výkonnému výboru pak ukládá
novelizovat směrnici o odměňování za získání nových členŮ.

Usnesení č. 18 k podnětům z diskuse
ČS uttáaá výkonnému výboru klubu zpracovat případné podněty z diskuse a
zařadit je do operativního plánu práce VV RC Havířov na rok 2024

Řiaici schŮze pak nechal hlasovat o přijetí usnesení

Hlasování pro 38 h!asů, proti O, abstence O

Závér valné hromady
Předseda pak poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup k jednání a
prohlásil, že záleží na všech členech klubu, zda se klub bude úspěšně rozv'rjet.

Zapsal: Karel Gaman, sekretář RCH
Havířov 3. dubna 2024

Ověřovatel zápisu Petr Basel předseda RC Ing. Radomír Kloda
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